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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 8/2023 

Den konání 07. 08. 2023 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 18.00 Do 19.30  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer přítomen 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

Roman Krejčík přítomen 

Renata Habásková omluvena 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Představení nových členů KP 

2. Rekapitulace minulého zápisu 

3. Kategorizace  jezdců 

         4. Zápisné – přihlašování na jezdecké závody 

         5. Návrh paní Hovjacké - změna legislativy (start koně za majitele) 

         6. Kumulace termínů významných závodů 

     
     

  

 
Průběh jednání a závěry: 

1.  Pan Suchánek uvedl nové členy KP. Roman Krejčík se krátce 

představil.  

 
závěr/úkol 

 
 

2.   KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

 

 
závěr/úkol 

- Podpora sportu pro rok 2023.  

KP stále žádá sekretariát ČJF o dodání statistik týkajících se roku 

2022 

- Hubertus. Tento program je funkční, postupně se vychytávají 

nedostatky. KP také sbírá podněty, které by vedly k zefektivnění 

programu. Stále přetrvává mimo jiné požadavek na posílení hotline.a  

představení manuálu pro uživatele. 

 

          3.  KP projednala kategorizace jezdců.  Členové prostudovali podklady 

zpracované Martinem Blažkem a vedla diskuzi.  

 
závěr/úkol 

- KP toto téma znovu projedná a po příštím jednání předloží své 

stanovisko.. 
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          4.  Zavedení zápisného , případně jiné zálohové platby. 

 Je to téma,, na které KP poukazuje již dlouhou dobu. První materiál 

byl předložem na ČJF v listopadu 2021. Je třeba se tomuto tématu 

urychleně věnovat. Současná situace je neudržitelná. Dle dostupných 

informací by systém měl být připraven a čeká na drobné doladění. 

 KP souhlasí se zápisným. Je však nutnost realizace 100% propojení 

JISU na Hubertus 

Realizaci musí být dostatečně propracovaná, aby pořadatelům ani 

přihlašovatelům nekomplikovala organizaci. 

 
závěr/úkol 

- Komise se k tomuto tématu vrátí na příštím jednání. 

        5.  KP projednala návrh paní Hovjacké, aby dvojice na závodech 

statovala za oddíl dle (majitele, sponzora) koně a ne za jezdce. 

Všichni chápeme důvody a mnoho lidí souhlasí. Realizace by však 

byla velmi komplikovaná a má spoustu souvstažností s legislativou 

ČJF. 

závěr/úkol - KP navrhuje vytvořit v JISU (HUBERTUSU) variabilní kolonku, kde by 

byl uveřejněn majitel nebo sponzor (kdo má být v rámci koně 

prezentován. Tato kolonka by se propisovala nejen do startovních a 

výsledkových listin, ale byla by zvýrazněna i pro hlasatele a 

zobrazovala by se na světelné tabuli. 

6.   V posledních letech dochází ke kumulaci termínů významných závodů 

a u MČR či u mezinárodních závodů to není žádoucí.  

závěr/úkol - KP se pokusí iniciovat komunikaci mezi pořadateli, aby při tvorbě 

kalendáře nedocházelo k této kumulaci s ohledem na mezinárodní 

závody a MČR 

  

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


